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Raadsinformatiememo COVID-19 nr. 12 
 
Inleiding 
Op 15 juli stuurden we u de vorige COVID-19 raadsinformatiebrief. Toen gingen we een fase in 
met geleidelijke versoepelingen. Helaas is een aantal versoepelingen in de tussentijd weer aan-
gepast of zijn er nieuwe regels bij gekomen.  
 
We zien nu ook een landelijke toename in het aantal besmettingen. Dat betekent dat we alert 
moeten blijven. We zijn voorlopig nog niet af van het virus.  
 
In dat kader hebben we ook een aantal maatregelen (opnieuw) met elkaar afgesproken: 

- Onze toezichthouders blijven regelmatig de supermarkten en horecagelegenheden con-
troleren op het naleven van de regels; 

- Daar waar nodig wordt opnieuw het symbool met de 1,5 m afstandsregel op de stoepen 
aangebracht; 

- In de social media blijven we aandacht aan alle landelijke maatregelen besteden. 
 
Kermis Zetten 
We hebben u afgelopen week geïnformeerd over feit dat de burgemeester de kermis in Zetten 
voortijdig heeft beëindigd vanwege het niet naleven van de coronamaatregelen in de vergun-
ning. Het is heel spijtig dat deze beslissing genomen moest worden, maar ondanks herhaalde 
waarschuwingen, zowel in het voortraject naar de vergunningverlening, als afgelopen donder-
dag en vrijdag, kwam de organisatie van de kermis de afspraken niet na die verspreiding van 
het coronavirus moeten voorkomen. Daarop restte de burgemeester niets anders dan uiteinde-
lijk het terrein te laten sluiten. 
 



 

 

 
Sociaal Team Overbetuwe 
Er is een protocol huisbezoeken dat medewerkers helpt een afweging te maken of een huisbe-
zoek nodig is of dat de hulpvraag ook op een andere manier afgehandeld kan worden. Daar-
naast zijn alle medewerkers gefaciliteerd met wasbare/herbruikbare mondkapjes, desinfecteren-
de handgel, handschoenen en handcrème.   
 
Tijdens de lockdown hebben we gemerkt dat het aantal vragen en meldingen terugliep. Bij 
WMO/jeugd en Participatie zien we op dit moment weer een toename van het aantal vragen. 
Waarschijnlijk is dit een inhaalslag van uitgestelde vragen en een gevolg van de ruimte die er is 
na de lockdown . Gezamenlijk bekijken we hoe we dit op een goede manier oppakken. 
 
Ondanks de beperkingen als gevolg van Corona, maakt het Sociaal Team stappen om ‘de ont- 
wikkeling naar voren’ (bijvoorbeeld in het gebiedsgericht werken) verder vorm te geven met de 
samenwerkende partners. 
 
Dorpshuizen 
U hebt positief besloten over de maatregelen COVID-19. Hiermee krijgen dorpshuizen een be-
schikking voor een tegemoetkoming of kwijtschelding voor de huur.  
Diverse ondernemers in gemeenschapsvoorzieningen geven aan dat het sappelen is. Zoals ie-
dereen, verwachtten ook zij dat van er vanaf 1 september meer mogelijk zou worden. Maar de 
mogelijkheden blijven beperkt. Veel activiteiten worden opgestart, maar dat betekent niet auto-
matisch meer omzet.  
Wij blijven praktische ondersteuning bieden aan gemeenschapsvoorzieningen bij het naleven 
van 1,5 m en andere voorschriften uit de protocollen.  
 
De exploitant van dorpshuis Beatrix in Slijk-Ewijk is gestopt met de onderneming. Ons college 
zoekt naar mogelijkheden om de functie van gemeenschapsvoorziening overeind te houden. 
 
Sport 
Vanaf maandag 24 augustus zijn alle binnensportaccommodaties weer open voor sportvereni-
gingen en scholen. Ook de kleedkamers en douches zijn weer open. Voor de tribunes hebben 
we het voorbehoud gemaakt dat deze open mogen als de vereniging die op dat moment compe-
titie of wedstrijden speelt ook toezicht houdt. Op 21 augustus zijn er nieuwsbrieven gestuurd aan 
alle binnensportverenigingen, sportaanbieders met hierin alle regels vermeld. 
 
Ook alle sportkantines zijn weer geopend volgens de geldende protocollen en de aangescherpte 
richtlijnen. Registratie is hier verplicht. 
 
Op dit moment treffen we voorbereidingen voor de aanvraag tegemoetkoming verhuurders 
sportaccommodaties bij het ministerie van VWS. Deze aanvraag betreft een tegemoetkoming 
van VWS aan de gemeente voor de huren van de amateursportverenigingen die zijn kwijtge-
scholden. Deze aanvraag moet voor 15 oktober zijn ingediend. 
 
Tegemoetkoming meerkostenregeling zorg 
In het regionaal corona-overleg is met Arnhem afgestemd dat zij de regeling van meerkosten 
gaat uitvoeren. Een bestuurlijk regionaal voorstel tot besluitvorming volgt nog.   
Onder meerkosten verstaan we enkel de extra kosten die noodzakelijk zijn om de gewenste 
zorg te kunnen blijven continueren binnen de RIVM-richtlijnen. Daarbij geldt dat die niet al op 
andere wijze kunnen worden gecompenseerd. Zo vallen o.a. hogere overheadkosten en be-
drijfsinvesteringen voor het inrichten van “het nieuwe normaal” hier niet onder.  



 

 

 
 
 
 
Uitstel betaling gemeentelijke belastingen ondernemers 
Sinds onze laatste raadsinformatiebrief hebben 64 ondernemers uitstel van betaling aange-
vraagd. Inmiddels is in 26 gevallen van de 89 eerder toegekende uitstelverzoeken de aanslag 
alsnog betaald.  
 
TOZO 
De actuele stand is: 

  

 Tozo1: 751 toekenningen, waarvan 459 echtparen, 215 alleenstaanden en 77 alleen-
staande ouders; kosten  € 2.591.037; 

 Tozo2: 129 toekenningen, waarvan 49 echtparen, 72 alleenstaanden en 8 alleenstaande 
ouders: kosten € 183.511; 

 Bedrijfskredieten (leningen): 16 in totaal met een omvang van € 151.570. 
 

Thuis werken 
De regering heeft aangegeven dat thuis werken het devies blijft. Voor onze medewerkers is dat 
een pittige boodschap. Zoals het thuis werken door een grote groep in het begin als prettig werd 
ervaren, zien we nu dat het vele thuis werken nadelige gevolgen voor mensen kan hebben. Me-
dewerkers die het moeilijk hebben, bieden we dan ook de gelegenheid om wat meer naar het 
gemeentehuis te komen. Vanzelfsprekend zorgen we dat we voldoen aan de regels. We zetten 
hiervoor een registratiesysteem op en we streven naar een maximale bezetting van 20%. Aan 
de hand van alle ontwikkelingen kunnen we wellicht deze bezetting op termijn ophogen. We ho-
pen op deze manier de medewerkers de ruimte te geven om af en toe hun collega’s weer op te 
zoeken en in een andere omgeving te kunnen werken.  
 
Vervolg raadsinformatiebrieven 
U bent gewend een regionale raadsinformatiebrief en een eigen raadsinformatiebrief COVID-19 
van ons te ontvangen. Wij constateren dat de hoeveelheid informatie voor onze eigen brief af-
neemt en we zien bovendien dat informatie soms dubbel wordt vermeld. Wij stellen u daarom 
voor vanaf nu beide brieven te integreren: in de regionale brief zullen wij onder een herkenbare 
kop specifiek Overbetuwse zaken melden. Wij denken dat we u op die manier niet onnodig be-
lasten en toch alle relevante informatie met u kunnen delen.  
 
Behandelend adviseur voor technische vragen: S. van Eldik-Giesbers, tel.: 14 0481, email: 
s.vaneldik@overbetuwe.nl 
 
 
HET COLLEGE VAN BURGEMEESTER EN WETHOUDERS, 
de gemeentesecretaris, de burgemeester, 
  
  
P.J.E. Breukers R.P. Hoytink-Roubos  
 


